
 
Schriftelijke vragen aan het college 
(Art. 37 – Reglement van Orde) 

 
 

Registratienummer: 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 
Datum: 28 augustus 2020 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Stellers van de vragen: Jan Pieter Blonk en Wouter Hoppenbrouwer 
 
Onderwerp: Stand van zaken Berkel Centrum West 
 
Het college wordt verzocht, de volgende vragen uiterlijk donderdag 10 september 2020 
schriftelijk te beantwoorden, zodat de beantwoording in de commissie Ruimte van 
dinsdag 15 september 2020 kan worden besproken: 
 

1. Het bouwrijp maken van het bouwterrein Berkel Centrum West zou in mei 2020 
afgerond zijn. Is dat het geval? 

2. Een deel van het project wordt verkocht aan een belegger en een ander deel aan 
particulieren. Is dit inmiddels gebeurd? 

3. Er bereiken ons geruchten dat de investeerder(s) zich heeft(hebben) 
teruggetrokken of is(zijn) afgehaakt. Als dat zo is, hoe komt dat en welke invloed 
heeft dat op de planning? 

4. Wat gebeurt er als aanzienlijk minder commerciële bouwactiviteiten worden 
gerealiseerd dan gepland of helemaal niet doorgaan? Hoe zit het met de vestiging 
van de Lidl? 

5. Is het contracteren van de aannemer inmiddels afgerond? 
6. Kan de bouw van de blokken 1 t/m 4 in het vierde kwartaal van 2020 starten? 
7. Wanneer wordt de totaalplanning (inclusief het Cultuurhuis) voor het centrumplan 

bekend gemaakt? 
 
Vervelende bijkomstigheid is dat vertraging van de bouw bij Berkel Centrum West 
eveneens leidt tot vertraging van de aanpak in Berkel Centrum Oost bij parkeerterrein 
Hoogvliet/Aldi en de locatie Hergerborch. Afgesproken is dat de aanpak Berkel Centrum 
Oost niet eerder start nadat Berkel Centrum West in gebruik is genomen. 

8. Hoe ziet de planning Berkel Centrum Oost er nu uit? 
 
Goede richtinggevende bebording naar parkeerplaatsen tijdens de werkzaamheden voor 
de uitbreidding van het winkelcentrum in zowel West als de aanpak in Oost is heel 
belangrijk. Op dit moment is de bebording onvoldoende cq onvoldoende duidelijk. De 
grote parkeerplaats bij de Westersingel, nabij de Wibra, is daardoor veel te onbekend. 

9. Welke maatregelen worden genomen om de bebording richting parkeerplaatsen in 
het gehele winkelgebied Berkel Centrum te verbeteren? 

 
Toelichting: 
Het is al weer ruim vier maanden stil rond de planning, ontwikkeling en uitvoering van de 
uitbreiding Berkel Centrum West. De raad is op 18 december 2019 (U19.09307) 
geïnformeerd over de planning en vervolgens op 23 april 2020 (U20.03053) over de 
vertraging in de planning. 
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De ontwikkeling van Wilderszijde zit in een heel hoog tempo. Als dadelijk een groot deel 
van Wilderszijde klaar is en Berkel Centrum West niet gereed is, zullen potentiële klanten 
uitwijken naar andere winkelcentra, mogelijk zelfs buiten onze gemeente. Die klanten 
later terug krijgen is een helse toer. Daarom is het van groot belang dat de planning van 
de bouw van Berkel Centrum West geen verdere vertraging oploopt. 
 
Wij worden graag op de hoogte gehouden betreffende de voortgang van Berkel centrum 
West. Ons doel met deze vragen is om zo snel mogelijk te kunnen starten met de bouw 
van Berkel Centrum West en dat tijdens de werkzaamheden de bereikbaarheid van het 
Winkelcentrum in Berkel niet teloor mag gaan. 
 
Ondertekening en naam, 
Wouter Hoppenbrouwer 
Jan Pieter Blonk 
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